
R A D A  P O W I A T U
r

w Sierpcu ul. Świętokrzyska 2 a

W ydział Biuro Rady i Zarządu Powiatu Rok 2023

Nr sprawy

S P R A W A

PROTOKÓŁ NR XLI 
Z OBRAD SESJI 

RADY POWIATU W SIERPCU

w dniu 27 kwietnia 2023 r.

Rozpoczęto 27 kwietnia 2023 r.

Zakończono 27 kwietnia 2023 r.



Rada Powiatu Sierpeckiego

Protokół nr 61.2023

XLI posiedzenie w dniu 27 kwietnia 2023 r.
Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2023 o godz. 13:30.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 
Obecni:
1. Przemysław Burzyński
2. Marek Chyliński
3. Andrzej Cześnik
4. Zbigniew Kopczyński
5. Małgorzata Korpolińska
6. Sławomir Krystek
7. Jan Laskowski
8. Jarosław Ocicki
9. Sławomir Olejniczak
10. Paweł Pakieła
11. Kamil Różański
12. Wojciech Adam Rychter
13. Mariusz Turalski

Nieobecni:
1 Juliusz Gorzkoś
2. Ewa Nowakowska
3. Sebastian Szczypecki
4. Dariusz Twardowski

Ad. pkt 1.
Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.

Pan Przemysław Burzyński -  Przewodniczący Rady otworzył LXI nadzwyczajną sesję 
Rady Powiatu w Sierpcu na^wniosek Zarządu Powiatu.
Przewodniczący Rady odćzytał wniosek Zarządu Powiatu, który stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu
Stwierdził ustawowe kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.
W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych /lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu/.
Na sekretarza obrad powołał Radnego Pana Mariusza Turalski ego.

Ad. pkt 2.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.
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Pan Zbigniew Garwacki -  Skarbnik Powiatu przedstawił zmiany jakie zachodzą 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2035 oraz budżecie na rok 2023 rok. 
Przedstawione zmiany znajdują się w uzasadnieniu do uchwał.
W trakcie omawiania zmian do uchwał budżetowych Radny Pan Jarosław Ocicki zapytał, 
ile Powiat zapłacił za nadzór budowlany?
Pan Skarbnik odpowiedział, że około 300 tyś zł. W roku bieżącym 121 tyś zł i w roku 
bieżącym kończy się inwestycja. Dodał, iż jest to wartość od kwoty 19 min. zł.
Następnie Radny Pan Zbigniew Kopczyński powiedział, że w dziale Edukacja, oświata 
i wychowanie jest podana kwota 30 tys. zł na wydatki bieżące. Poprosił o bliższe 
informacje.
Pan Skarbnik odpowiedział, że jest to dotacja i są to środki otrzymane z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na dofinansowanie 
zadania pn. „Ekostrefa. Kibicuj środowisku! - ekologiczny piknik rodzinny”, Wyjaśnił, że 
jeśli środki wpłyną, to nie można ich zostawić niezagospodarowane, tylko muszą się od 
swoich wydatków bilansować. Dodał, iż nie można tych środków przeznaczyć na inne 
cele. Jeżeli ta impreza się odbędzie, to wówczas Liceum Ogólnokształcące musi się w tych 
kosztach zamknąć i środki przeznaczone wydatkować na podstawie faktur.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński powiedział, że w dziale Gospodarka kom unalr^ 
i ochrona środowiska kwota 42.615 z tytułu nagrody konkursowe, kwota 5.000 zł zakup 
pozostały usług. Poprosił o przybliżenie informacji dotyczących tych kwot.
Pan Skarbnik powiedział, że wspominał wcześniej iż na części stanowiącej uchwałę 
budżetową na stronie 2 w pkt 4 §6.3 otrzymuje brzmienie. Środki na ochronę środowiska 
zgodnie z ustawą, każdy Powiat musi zabezpieczyć i te środki są znaczone: 100 tyś zł są to 
środki na rok 2023, natomiast środki które nie zostały wydatkowane na rok 2022 
w kwocie 42.615 zł, nie można przeznaczyć na inne cele tylko na ochronę środowiska 
i zgodnie z tabelą i rozporządzeniami one muszą być wykorzystane zgodnie z myślą 
ustawodawcy. Nagrody konkursowe wiążą się z np. zbiórką makulatury, zbiórką baterii. 
Powiat Sierpecki zakupuje do tego celu nagrody i są to nagrody konkursowe. Kwoty 
pozostałe są przeznaczone na bieżącą działalność ekologiczną np. na zdjęcia, czy na 
poczęstunek i to są inne wydatki.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński powiedział, że ma rozumieć, że jest to z promocji 
i w gestii promocji. Uważa, ze promocja ma swój budżet i korzysta z tego. ^
Pan Skarbnik powiedział, że promocja działa na rzecz Powiatu i generalnie nie tylko 
z promocji, ale organizuje, czyli zabezpiecza stronę fotograficzną, czyli dokumentuje 
imprezę ekologiczną.
Radny Pan Zbigniew Kopczyński uważa, że Pani *Anita wykonuje swoje zadania 
służbowe przy wykorzystaniu sprzętu służbowego, więc nie musi płacić.
Radny Pan Jan Laskowski powiedział, że 309 tys. zł subwencji oświatowych jest 
z Ministerstwa. Zapytał, czy zrobił Skarbnik cięcia na poszczególnych jednostkach. 
Zapytał również, czy szkołom trzeba będzie dołożyć 309 tys. zł, czy zabraknie, czy 
starczy? Czy zostały wprowadzone podwyżki w szkołach od 1 stycznia i jak będzie 
przedstawiała się sytuacja finansowa?
Pan Skarbnik odpowiedział, że zmniejszył o kwotę 86.047 zł, natomiast kwotę 306 tys. 
zł pokryto z przychodów bez cięcia finansowego.
Radny Pan Jan Laskowski zapytał, czy poszły podwyżki dla wszystkich nauczycieli.
Pan Skarbnik odpowiedział, że to jest w gestii dyrektorów.
Radny Pan Jan Laskowski uważa, że radni powinni wiedzieć.
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Pan Skarbnik odpowiedział, że według upływu czasu na razie wszystko się spina.
Radny Pan Jan Laskowski uważa, że dyrektor dyrektorem, ale środki przyjdą do 
Starostwa i należy to policzyć i ile środków wy gospodarzyć i poszukać, jeżeli zabraknie, 
czy przenieść, żeby powiat nie stanął przed dylematem, że zabraknie środków na wypłatę 
dla nauczycieli.
Pan Starosta powiedział, że dziękuję za troskę, ale w gronie radnych jest Pani Radna, 
która jest nauczycielem i może zapytać, czy jakieś środki nie wpłynęły. Wie, że Radna 
podlega pod Urząd Gminy, ale czy Urząd Gminy czy Starostwo, jeżeli są podwyżki, to 
były podwyżki. Słusznie panujący Pan Minister Czamek uruchomił takie podwyżki dla 
nauczycieli i było to realizowane zgodnie z ustawą. Dodał, że jeżeli będą następne 
podwyżki i środki wpłyną to zostaną przekazane nauczycielom, zgodnie z zasadą, wpływa 
coś, przekazuje się tam gdzie trzeba. Pan Minister w ostatnim swoim ekspoze, które 
przedstawił w Sejmie, powiedział o tym, jakie były środki i jakiej wysokości były 
przekazywane dla nauczycieli w procentach, liczbach, kwotach. Dodał, że takich 
podwyżek nie było od dłuższego czasu, a powiat wypełnia rolę jako samorząd i przekazuje 
środki.
Radny Pan Jan Laskowski powiedział, że pyta się o coś innego, a odpowiedź ma inną. 
Nadmienił, iż Ministrów przeżył sporo, bo w Radzie jest od 25 lat, to nigdy nie było tak, 
aby na podwyżkę nauczycieli było 100 % z Ministerstwa i zawsze trzeba było uzupełnić 
środki ze środków z budżetu Powiatu. Uważa, że tak będzie tym razem w zależności jaki 
będzie Minister, 100% środków na podwyżki nie będzie. Zapytał, czy starczy środków, 
jeżeli została obcięta subwencja o 309 tys. zł, czy Powiat będzie musiał dołożyć środków 
lub poszukać, aby tych nauczycieli wynagrodzić.
Pan Skarbnik powiedział, że zawsze było i trzeba było dokładać nie tylko do oświaty, ale 
do innych jednostek podległych. Dwa lata temu 5 min. zł, w roku ubiegłym 7 min. zł do 
oświaty i te środki się znalazły.
Radny Pan Kamil Różański powiedział, że 27 stycznia 2023 r. pięćdziesiąte ósme 
obrady Rady Powiatu w Sierpcu wszyscy byli za, aby wprowadzić środki do budżetu. 
Stwierdził, że mija trzy miesiące od tego czasu.
Radny Pan Jarosław Ocicki zapytał, czy wszyscy i nie wierzy, że on.
Radny Pan Kamil Różański zacytował: „Pan Jarosław Ocicki powiedział, że cieszy się, 
że będą podwyżki dla pracowników. Zwrócił uwagę, że jeśli środki na OSP będą to 
dobrze”. Stwierdził, że minęły trzy miesiące i te środki nie zostały wprowadzone. Dodał, 
iż prosił, aby zrobić to w miarę szybko, ponieważ ruszają inne dotacje i mogłyby być na 
współfinansowanie. Dodał, iż Powiat Płocki w ubiegłym tygodniu podpisał już umowy na 
dofinansowanie OSP. Nie wie z czym jest to związane, ale w powiecie sierpeckim jest 
wstrzymywane tłumacząc, że należy porozmawiać z RIO. Stwierdził, że w powiecie 
płockim się udało. Uważa, że może warto się do tego przychylić, chyba że decyzja 
Radnych nie jest wiążąca.
Pan Starosta odpowiedział, że powiedziane jest, że środki dla OSP będą, to będą. Dodał, 
iż trwają rozmowy z RIO i idą w takim kierunku, żeby te środki przekazać na zasadzie 
porozumienia z gminą. Dodał, iż rozmowy są prowadzone i na najbliższej sesji Rady 
Powiatu będzie to wprowadzone, bo w tym kierunku te rozmowy idą. Jeżeli jest 
zniecierpliwienie to przeprasza. Dodał, iż z tego co wie Ochotnicy Strażacy dysponują 
środkami, które muszą wydatkować, a te które będą z Powiatu w późniejszym czasie, 
zapewne też się z nich ucieszą. Dodał, iż środki będą i poprosił żeby się nie martwić. 
Więcej pytań nie było.

3



Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
Z A  (11)

Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Ocicki 
NIEOBECNI (5)
Juliusz Gorzkoś, Ewa Nowakowska, Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz 
Twardowski

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Sierpeckiego na łata 2023-2035 /uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu/.

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 rok.
Pytań nie było.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne:

Przemysław Burzyński, Marek Chyliński, Andrzej Cześnik, Zbigniew Kopczyński, 
Małgorzata Korpolińska, Sławomir Krystek, Jan Laskowski, Sławomir Olejniczak, Paweł 
Pakieła, Kamil Różański, Wojciech Adam Rychter 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jarosław Ocicki 
NIEOBECNI (5)
Juliusz Gorzkoś, Ewa Nowakowska, Sebastian Szczypecki, Mariusz Turalski, Dariusz 
Twardowski

Rada Powiatu podjęła:
UCHWAŁĘ Nr 345.LXI.2023

Ad. pkt 3.

Z A  (11)
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UCHWAŁĘ Nr 346.LXI.2023
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu Sierpeckiego na 2023
rok /uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.

Rada Powiatu podjęła:

Ad. pkt 4.
Zamknięcie obrad.
Po wyczerpaniu porządku Obrad Przewodniczący Rady zamknął LXI sesję Rady Powiatu 
w Sierpcu.

Protokołowała

uta Sekulska
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LISTA OBECNOŚCI
a

Zał. N r ....................do protokołu

z  obrad Sesji Rady Powiatu

NA LXI NADZW YCZAJNEJ SESJI Nr l } ,O k  JjOZZ

RADY POWIATU W SIERPCU  

w dniu 27 kwietnia 2023 r.



ZARZĄD POWIATU Z a ł* N r ........... Co protokołu

W SIERPCU z  obrad Sesji R ady Powiatu Sierpc, dnia 25 kw ie tn ia  2023 r.

N r J r * ! .......... z d n . R . O k . l 0 2 b

BRZ.0022.15.2023 ...........

PAN

PRZEMYSŁAW BURZYŃSKI 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

POWIATU W SIERPCU

Zarząd Powiatu działając na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 
1998 roku o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1526 z późn. zm.) 
oraz § 13 ust. 4 Statutu Powiatu Sierpeckiego uchwalonego Uchwałą Nr 22.IV.2018 
z dnia 28 grudnia 2019r. (t.j. Dz. Urz. Woj. Maz. poz. 499) -  wnosi o zwołanie 
nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Sierpcu na dzień 27 kwietnia 2023 r. 
na godz. 13:30 z następującym porządkiem obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.

2. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.

3. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023r.

4. Zamknięcie obrad.

U Z A S A D N I E N I E

Zwołanie sesji nadzwyczajnej podyktowane jest koniecznością wprowadzenia 
dodatkowych środków z Budżetu Powiatu na sfinansowanie najkorzystniejszej oferty 
w związku z przebudową dróg powiatowych, realizowanych z udziałem dofinansowania 
z Programu Inwestycji Strategicznych. Pozwoli to na podpisanie umowy z wykonawcą 
i rozpoczęcie realizacji zadania.

Zarząd:

1) Andrzej Cześnik

2) Sławomir Olejniczak

3) Marek Chyliński

4) Sławomir Krystek

5) Dariusz Twardowski

-  Przewodniczący

-  Członek ......

-  Członek

-  Członek

-  Członek



Sierpc, dnia 25.04.2023 r.

BRZ.0002.4.2023

Na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 
powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1526 z późn. zm.), § 12 ust. 1 i § 13 ust. 4 
Statutu Powiatu Sierpeckiego, zwołuję obrady LXI sesji Rady Powiatu w Sierpcu 
na dzień 27 kwietnia 2023r. (tj. czwartek) o godzinie 13:30 na sali 
konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Sierpcu

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. Powołanie Sekretarza obrad.
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sierpeckiego na lata 2023-2035.
3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Budżetu Powiatu 
Sierpeckiego na 2023 rok.
4. Zamknięcie obrad.

Podstawą prawną do zwolnienia radnego z zakładu pracy, celem umożliwienia mu udziału w pracach 
organów powiatu, stanowi art. 22 ust. 1 Ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(Dz. U. z 2022 r. poz. 1526 z późn. zm.).


